
Преди години една моя роднина в момента в 

който ѝ подарих християнска книга ми каза: „Не 

мога да повярвам!“ От този миг в ума ми постоянно 
се върти въпросът: „Толкова ли е трудно човек да 
повярва в Бог и да Го последва за спасение от 
греха и смъртта?“ За мен е удивително, разумни, 
интелигентни, образовани и психично здрави хора, 
да отхвърлят живота и да избират неверието и 
смъртта. Това наистина е трудно разбираемо и 
непонятно, за да не кажа абсурдно. Разумен човек 
(Homo sapiens) да избира и да върши глупави и 
безумни неща – да избира самоубийство и смърт, 
вместо вяра и вечен живот.  

„Безумният каза в сърцето си: Няма Бог.“ (Псалм 
53:1).  

Неверието в Бога (атеизъм) е самоубийство, грехът 
и егоизмът са самоубийство:  

„Заплатата на греха [а не ЗА греха] е смърт“ 
(Римл. 6:23).  

Точно това обаче ежедневно и вече около 6000 
години мнозинството от хората в света избират и по 
този начин по-бавно или по-бързо се самоубиват. 
Хората просто обичат греха и не искат да се 
променят. Този безумен, и погрешен избор ги води 
към вечна смърт. Всеки иска да живее и на никой 
не му се умира (дори и на преклонна възраст). 
Болниците са претъпкани с млади и стари желаещи 
живот и въпреки това избират неверие и 
собствената си смърт. Удивително, парадоксално, 
глупаво, нелепо и абсурдно! Искаш живот, а 
избираш смърт!? Ходиш на болници, а отхвърляш  

 
най-великия Лекар – Творецът и Източникът на 
живота във вселената – Бог.  Толкова е тъжно! 
Сърцето на Бога като Родител се разкъсва от мъка, 
скръб и болка. Той ежедневно плаче за Своите 
неразумни синове и дъщери, които Го отхвърлят и 
избират смъртта вместо живота – вечния живот. Не 
е ли крайно време всеки да се замисли над тези 
изключително важни въпроси. Да престане да 
преследва земни „съкровища“, власт, пари, слава, 
гордост, богатства, празни и вредни забавления, 
пороци, плътски удоволствия, политически страсти 
и всевъзможни други фалшиви земни илюзии и 
примки водещи към смърт. Не е ли време всеки да 
направи правилния, разумен избор в живота си? Да 
смени посоката, за да не загине безсмислено, но да 
живее не временно, а вечно. Бог е дал на всеки 
човек свободна воля и право на свободен избор. 
Кой каквото си избере, това и ще получи – вяра и 
вечен живот или неверие и вечна смърт. Той е 
осигурил всичко  и кани всички за спасение:  

„Елате при Мене всички….“ (Мат. 11:28).  

В света съществуват две основни и смъртоносни 
измами: едната е атеизъм (неверие в Бога), а 
другата е фалшива представа и небиблейски 
учения за Твореца – за Неговата идентичност и 
характер. Кой е Бог и какъв е Той? Цялото световно 
християнство се кланя на един несъществуващ и 
химерен бог – Троица или Триединство. В Библията 
такъв „бог“ и такъв израз и термин не съществува. 
Такива „богове“ присъстват само в езичеството. 
Библията говори ясно за един Бог Отец и за 
Неговия буквален Единороден Син  - Исус Христос:  

 

„… то за нас има само един Бог Отец от Когото 
е всичко и ние за Него, и един Господ - Исус 
Христос чрез Когото е всичко и ние чрез Него.“ 
(1Коринтяни 8:6)  

 „А това е вечен живот, да познаят Тебе 
единствения истинен Бог и Исус Христос Когото 
си изпратил.“ (Йоан 17:3).  

Това е библейската истина. Светият Дух, не е 
някакъв друг трети бог, а Божият Дух, Исусовият 
Дух, който присъства невидимо в нашите човешки 
умове и сърца и ни дава вяра, мъдрост и живот.  

„А понеже вие сте синове, Бог изпрати в сърцата 
ви Духа на Своя Син, който вика Авва, Отче.“ 
(Галатяни 4:6)  

„Вие обаче, не сте плътски, а духовни, ако живее 
във вас Божият Дух. Но ако някой няма Христовия 
Дух, той не е Негов.“ (Римляни 8:9)  

Вторият въпрос е: Какъв е Бог? Един строг, жесток, 
злопаметен и отмъстителен Законодател и Съдия, 
или милостив, състрадателен, прощаващ, 
ненасилствен и любящ Баща? Сам Исус Христос 
отговаря на този въпрос: 

„Който е видял Мене, видял е Отца.“ (Йоан 14:9)   

Синът е точно копие на Отец и Той е изявил по един 
съвършен и видим начин характера и славата на 
небесния Отец. Всичко останало е сатанинска 
клевета, измама, човешко изкривено и поразено от 
греха „адамово“ – покварено мислене. Бог не убива 
и не наказва никого, както си мислят грешните хора. 
Сатана е който убива и наказва, чрез своята  
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извратена и омразна на Бога фалшива правосъдна 
система. Грехът е който ни убива и нашето 
погрешно мислене и разбиране за съд и 
справедливост. Бог не е човек и не мисли и не съди 
както нас:  

„Защото Моите помисли не са като вашите 
помисли, нито вашите пътища - като Моите 
пътища, казва Господ.“ (Исая 55:8)   

Божията справедливост е Божията милост и 
прощение, а не смъртно наказание. Наказанието е 
сатанинско изобретение и система инжектирана в 
човешкия ум чрез греха на Адам. Библията 
заявява:  

„Бог е любов!“(1Йоан 4:8). 

Любовта не убива, а прощава и оживотворява. Това 
е чудесната спасителна истина от Писанията за 
всички времена и за всички хора. Бог кани всеки 
един жител на планетата да дойде при Него с 
пълна вяра за спасение от греха и смъртта и за 
вечен живот. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

„Елате при Мене всички, които се трудите 
и сте обременени и Аз ще ви успокоя.“ 

(Матей 11:28) 

„Вкусете и вижте, че Господ е благ; блажен 
оня човек който уповава на Него.          

(Псалм 34:8) 

„Защото Бог толкова възлюби света, че 
даде Своя Единороден Син, за да не погине 
нито един който вярва в Него, но да има 

вечен живот.“                                              
(Йоан 3:16) 

„Защото аз зная мислите, които мисля за 
вас, казва Господ, мисля за мир, а не за зло, 

за да ви дам бъдеще и надежда.“        
(Йеремия 29:11) 

„И ще Ме потърсите и ще Ме намерите, 
като Ме потърсите с цялото си сърце.“ 

(Йеремия 19:13) 

Толкова ли е трудно да се повярва в 
тези чудесни и спасителни истини? 

 
За повече информация и безплатни книги посетете: 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

Толкова ли е 

трудно? 
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